
1. maj 2006 

I henhold til § 36, stk.1 i Landstingets Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Landsstyret: 

 

Spørgsmål vedr. forberedelsen af bygdekonferencen 2006. 

 

Af finansloven for 2006 fremgår, at der i 2006 vil blive afholdt en bygdekonference, hvis 

hovedsigte er at drøfte relevante spørgsmål og problemstillinger omkring bygdernes fremtid i 

forbindelse med den kommende kommunalreform.  

 

Der er afsat 1,5 mio. kr. til konferencen. 

 

Ved planlægningen af større arrangementer som en bygdekonference vil Landsstyret enten kunne 

overlade forberedelserne (eller dele heraf) til eksterne konsulenter el. lign., eller selv fuldt ud 

forestå disse. Særligt i mindre administrative enheder vil forberedelse af en større konference dog 

kunne indebære, at andre opgaver må udskydes/nedprioriteres. Omvendt kan der være en risiko for 

at kontrahering med private konsulenter m.v. fordyrer arrangementet. 

 

Jeg skal på baggrund heraf anmode Landsstyret om at besvare følgende spørgsmål: 

 

1. Hvornår har Landsstyret påbegyndt forberedelserne til bygdekonferencen, og hvornår 

forventes de afsluttet? 

 

2. Hvor mange af Landsstyrets embedsmænd beskæftiger sig med forberedelserne, og hvor 

stort et antal mandetimer forventes samlet at medgå hertil? 

 

3. Har Landsstyret måttet foretage nyansættelser med henblik på at kunne løfte opgaven? 

 

4. Hvor store er de omtrentlige lønudgifter, relateret til forberedelserne af bygdekonferencen? 

 

5. Er der opgaver, der som følge af forberedelserne til bygdekonferencen har måttet 

nedprioriteres/udskydes, og i givet fald hvilke? 

 

6. Har Landsstyret indgået aftale med private virksomheder eller konsulenter m.v. om at 

forestå forberedelserne eller dele heraf? Der ønskes i givet fald en præcisering af, hvilke 

opgaver der er overladt til private, og til hvilken pris. 

 

7. Har Landsstyret i givet fald indhentet tilbud fra flere private virksomheder/ konsulenter 

m.v., og hvilke kriterier har Landsstyret lagt til grund for valget af tjenesteudbyder? 

 

 

Jeg anmoder venligst Landsstyret om at besvare spørgsmålene hurtigst muligt og senest 17. maj 

2006. 

 

Med venlig hilsen 

 

Lene Knüppel 

Demokraterne 


